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Uprzejmie informuję, że na XXXIX sesji Rady Miejskiej w dniu 29 października 2020 r. 
w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Stanisław Klimek 
złożył następujące wnioski i zapytania: 

1) W imieniu członków Rady Osiedla Nr 12 „Jasna” zapytał, kiedy zostanie wykonana 
nawierzchnia na placu targowym w rejonie ulic Jasnej i Słonecznej. Dodał, 
że ze środków do dyspozycji Rady Osiedla przekazano na ten cel 31 tys. zł. 

2) Mając na uwadze bezpieczeństwo mieszkańców, poprosił o zwiększenie liczby kursów 
autobusów miejskich w godzinach porannych i popołudniowych, aby autobusy 
nie były przepełnione. 

3) Zwrócił się z prośbą o skorygowanie rozkładów jazdy autobusów miejskich w taki 
sposób, aby możliwe było przesiadanie się (na przykład z linii numer 30 na linię 
numer 0) bez konieczności długiego oczekiwania na przystanku. 


